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Geachte heer Brandwijk,  

 

Hiermee geven wij antwoord op de door u op grond van artikel 39 van het Reglement 
van Orde gestelde vragen met betrekking tot het warmtetarief.  
 

Vraag 1. Is dit nu een voorbeeld van wat de Smart Delta Drechtsteden doet? 

 

Antwoord: Spotlights ON is een initiatief van Smart Delta Drechtsteden, ondersteund 

door Economic Development Board (EDB), Deal, Dordrecht Marketing & Partners en 

Mothership. Spotlights ON is tot stand gekomen uit een samenwerking tussen meer 

dan 40 regionale overheidsorganisaties en maatschappelijke en commerciële partners, 

waaronder alle Drechtsteden-gemeenten, Rijkswaterstaat en de (maritieme) industrie.  

 

Vraag 2. Is in een tijd waarin mensen moeite hebben met de energierekening betalen 

dit nu echt nodig? Wat is de waarde hiervan? 

 

Antwoord: Met Spotlights ON wil de regio de Sint-Elisabethsvloed van 19 november 

1421 herdenken. Zo vraagt het aandacht voor de impact van deze natuurramp op de 

Drechtsteden en wordt stilgestaan bij wat deze regio allemaal in zijn mars heeft om 

waterproblematiek tegen te gaan. Ook voor Sliedrecht is het belang van het 

herdenken van de Sint-Elisabethsvloed groot: het destijds ten zuiden van de Merwede 

liggende dorp Sliedrecht werd erdoor verwoest, hetgeen de vorming van het 

hedendaagse Sliedrecht sterk heeft beïnvloed. Volgens de oorspronkelijke planning 

zou Spotlights ON plaatsvinden in november 2021 – precies zeshonderd jaar nadat de 

Sint-Elisabethsvloed plaatsvond - maar wegens destijds geldende coronamaatregelen 

is het evenement verplaatst naar 2022. 

 

Daarnaast is Spotlight ON een middel om de positie van de Drechtsteden in de 

nationale en internationale markt en overheidsrelaties te versterken. De maritieme 

industrie is van oudsher een belangrijke economische drijfveer in de regio en 

samenwerkingspartner van lokale overheden en onderwijs, zo ook in de 

totstandkoming van Spotlights ON. Het evenement, en Smart Delta Drechtsteden in 

bredere zin, richt zicht op het vergroten van de zichtbaarheid van de Drechtsteden als 

een netwerk van overheden, onderwijsorganisaties en bedrijven, gebonden door 

water als centraal thema. 

 

Spotlights ON wordt gefinancierd vanuit de incidentele bijdrage die elke gemeente 

naar rato heeft geleverd en de financiële sponsering van maatschappelijke en 

http://www.sliedrecht.nl/


commerciële partners. Voor Sliedrecht is dat een bedrag van 15.000 euro. Bij de 

jaarrekening 2021 is er vanuit het resultaat 50.000 euro overgeheveld naar de exploitatie 

voor o.a. de (uitgestelde) herdenking van de Sint-Elisabethsvloed en de viering van 75 

jaar bevrijding.   

 

Vraag 3. Heeft dit volgens het college prioriteit? Want wat is er te vieren in deze tijd van 

crisissen? 

 

Antwoord:. De Sint-Elisabethsvloed heeft ook veel impact gehad op Sliedrecht. Het college 

is van mening dat we bij dat moment stil moeten staan. Daarnaast is waterproblematiek 

als de aanleiding van Spotlights ON nog voortdurend relevant in de regio. In de context 

van toenemende heftige weersverschijnselen ten gevolge van klimaatverandering, een 

stijgende zeespiegel en het inklinken van de polder is waterproblematiek als gevolg de 

klimaatcrisis zelfs van toenemend belang. De ernst van deze crisis voor Sliedrecht is 

onlangs bevestigd in de Analyse van bouwstenen en adaptatiepaden voor aanpassen aan 

zeespiegelstijging in Nederland. Het college verliest daarbij verdere urgente 

maatschappelijke vraagstukken die onze inwoners en ondernemers direct raken en hen 

zorgen baren, niet uit het oog. 

 

Vraag 4. Wat is de meerwaarde voor de Sliedrechtse inwoner van deze verspilling van 

energie? 

 

Antwoord: Met de vragensteller vinden ook de initiatiefnemers van Spotlights ON en het 

college het van groot belang om juist in deze tijd zuinig om te gaan met energie. Er zijn 

daarom maatregelen getroffen om het energieverbruik van Spotlights ON te beperken. Er 

wordt gebruik gemaakt van duurzame ledverlichting en de tijden van het programma zijn 

beperkt. Het totale energieverbruik van het programma inclusief de verlichting van de 

Merwedebrug, de Zwijndrechtse Brug, de brug over de Noord, de Baanhoekbrug en het 

drierivierenpunt bedraagt 1.350 kWh. Dit is ruim minder dan het jaarlijkse energieverbruik 

van één gemiddeld huishouden. Met dit geringe energieverbruik wordt een evenement 

georganiseerd waarmee de geschiedenis van de Drechtsteden en het belang van de regio 

in de voortdurende strijd tegen het water worden herdacht. 

 

Overigens maken wij graag van de gelegenheid gebruik om u te melden dat het college 

een aantal inwoners, die door hun vrijwilligerswerk veel voor onze gemeenschap 

betekenen, in de gelegenheid wil stellen om vanaf het water te genieten van de Spotlights 

ON. Zij worden daarvoor in afstemming met het Bonkelaarhuis persoonlijk uitgenodigd.   

 

Wij vertrouwen erop hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 
 

 
 

 
N.H. Kuiper mca mcm         mr. drs. J.M. de Vries 
 


